



**香港復康力量**  
HONG KONG REHABILITATION POWER  
Empowering The Disabled To Develop  
激勵殘疾人士發展

### 捐款表格 Donation Form

請將填妥之表格連同劃線支票（支票抬頭請寫“香港復康力量”），直接存入本會恒生銀行之戶口 024-259-5-064912 或本會繳費靈之戶口 6242，並將存根寄回九龍尖沙咀柯士甸道西 1 號濠日居（社區設施）一樓 102 室。

Please make a crossed cheque payable to the “Hong Kong Rehabilitation Power”, then make a direct deposit into our Hang Seng Bank account: . 024-259-5-064912 or IEPS Merchant Number is 6242 and send the original bank receipt together with this donation form to Unit 102, 1/F., The Waterfront (Community Facilities), 1 Austin Road West, Tsim Sha Shui, Kowloon.

- 港幣\$10,000    港幣\$5,000    港幣\$3,000    港幣\$1,000    港幣\$500  
 港幣\$200    其他 Others: \_\_\_\_\_

### 捐款目的 Donation Purpose

- 培訓及就業 Training & Employment    經常性開支 Recurrent Expense  
 設施保養 Facility Maintenance    員工福利 Employment Benefits  
 會員服務 Membership Services    其他 Others: \_\_\_\_\_

### 捐款者資料 Donor's Information

捐款者姓名/代表機構名稱 Name of Donor: \_\_\_\_\_

如收據抬頭與上述姓名不同，請註明 If the name of the receipt is different from the above, please state: \_\_\_\_\_

通信地址 Correspondence Address: \_\_\_\_\_

聯絡電話 Tel: \_\_\_\_\_ 傳真 Fax: \_\_\_\_\_

電郵 Email: \_\_\_\_\_

- 請寄回收據（捐款港幣\$100 以上可申請扣稅）  
Please send me a receipt (Donation of HK\$100 or above is tax deductible)
- 為節省行政開支，我不需要捐款收據  
To save administration costs, no donation receipt is required.

為保障資料及當事人的利益，本會只收集當事人提供的個人資料作有關捐款事宜。

To safeguard interest of our data subject, HKRP collects personal data from you for the purposes of handling donation.

如善長好友願意參與月捐計劃支持香港復康力量，請聯絡行政部黃小姐。

Revised: 2019 年 2 月